
Referat af forældrerådsmøde i Børnehuset Hånbæk 22/3 2023: 

Deltagere: 

Katrine Damgaard Jensen, mor til Anton og Erling 

Christine Borup Jensen, mor til Rebecca 

Sofie Victoria Hasselgren Larsen, mor til Marco og Milan 

Pernille Hjortshøj Andersen, pædagogisk leder 

 

Fraværende: Charlotte Nørlund, mor til Augusta og Benedicte 

 

Opstart og præsentation: 
 

Alle præsentere sig. 
 

Konstituering af formand og 
suppleant: 
 

Sofie Victoria udpeges til formand og bestyrelsesmedlem 
Katrine udpeges til suppleant til bestyrelsen 
 

Hvad kan man drøfte i 
forældrerådet? 
 

Pernille gennemgår rammen for hvad man kan drøfte i rådet: 

 Generelle sager til og fra bestyrelsen 

 Arrangementer 

 Man kan ikke drøfte personsager eller børnesager 

 Man må gerne komme med input til den pædagogiske 
praksis i huset, men forældrerådet har ingen 
beslutningskompetence 
 

Møder fremadrettet: hvem 
indkalder, hvor ofte, hvem laver 
dagsorden mv. 
 

Der oprettes en Messengergruppe – Pernille er ikke en del af 
denne, men får tilsendt dagordner samt datoer for møder på mail 
eller Aula. 
 
Det aftales, at man gerne vil holde møder i tråd med bestyrelsen 
og da der typisk vil være 4 møder i bestyrelsen, vil man ligeledes 
holde 4 møder i forældrerådet ca. 3-4 uger inden. 
 
Pernille er sekretær og står for referatet. 
 
Møderne afholdes fysisk i Børnehuset Hånbæk. 
 

Andet: 
 

Forældrerådet er optaget af, hvordan der skaffes økonomi til at 
afholde arrangementer. Helt konkret aftales det, at der laves et 
loppemarked, hvor indsamler aflagt legetøj og sælger det for billige 
penge.  

 Den 17/4 opsættes opslag i institutionen vedr. 
loppemarkedet – Christine gør. 

 Der indsamles legetøj fra den 21/4-26/4 – personalet i 
Hånbæk tager imod og opbevare i udekrybberummet. 



 26/4 laves der sortering ca. 16-17 

 27/4 afholdes loppemarked i Multirummet 14.30-16.30 – 
forældrerådet kommer ½ time før og bruger ½ time til 
oprydning bagefter. 

Katrine undersøger med banken om der er mulighed for at oprette 
en konto. 
Sofie Victoria bager kage til loppemarkedet. 
 
Forældrerådet er vil gerne brainstorme ift. arrangementer – evt. 
på næste møde. 
 
Næste møde meldes ud, når vi ved, hvordan møderne i 
forældrebestyrelsen kommer til at ligge. 
 

 


